
 
 
 
 
 
Aan: het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen. 
 
 
Van: Marian van den Berge, raadslid GroenLinks. 
 
Betreft: raadsvragen op grond van art. 47 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 2015,  
 
 
Datum: 2 juni 2018. 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van de vergadering van de Gecombineerde Commissie op 28 juni 2018 bij 
het agendapunt aanvragen wensen nieuw beleid 2019, heeft fractie van GroenLinks nog een 
aantal vragen over de  Stichting Gooise Tram. 

1. De heer Landman van de  stichting Gooise Tram meldde op de commissievergadering 
van 28 juni jl., dat er geen subsidieverzoek is ingediend. Er was dus geen sprake van 
een ‘externe wens’ voor subsidie. De enige conclusie die dan kan worden getrokken 
is dat er sprake is van een ‘interne wens’. Onderschrijft u deze conclusie? 

2. Op basis van welke informatie is dan de wens om een bijdrage te leveren aan de 
Stichting Gooise Tram geformuleerd? 

3. Is de wens om een bijdrage te verstrekken bestuurlijk of ambtelijk besproken met 
vertegenwoordigers van de stichting? 

4. Hoe verhoudt deze voorbereiding zich tot de mededeling tijdens de 
commissievergadering dat er geen verzoek is ingediend en deze toch bij de 
aanvragen wensen nieuw beleid 2019 is opgenomen? 

Ik verzoek u deze vragen schriftelijk te beantwoorden voor de raadsvergadering op 12 juli 
aanstaande. Indien dit onverhoopt niet lukt dan verzoek ik u mijn vragen in de vergadering 
van 12 juli aanstaande mondeling te beantwoorden. 

 
 
Hoogachtend, 
 
Marian van den Berge, raadslid GroenLinks. 
  
 
 


